
Z á p i s   č.1/2006 
z jednání zastupitelstva obce konaného dne 27.11.2006 od 18.00 hod v zasedací 
místnosti OÚ 
 
Přítomni: MUDr.M.Kadlec, L.Rampouch, J.Antoš, Ing.J.Kladníček, J.Gorčík, Ing.M.Říha, 
      MVDr.M.Russ, L.Špindler, M.Janovský, V.Jeřalová, M.Konečná, L.Michálek,                     
      Ing.M.Pátra 
   
Neomluveni: K.Matura, MUDr.M.Hadravová 
 
Hosté: p.Ondřejková, p.Gallo, p.Kadlecová 
 
Jednání řídil L. Michálek – starosta obce. 
 
Připomínky k zápisu z minulého jednání nebyly žádné. 
Z jednání je pořizován zvukový záznam. 
Ověřovateli zápisu byli určeni: Ing.M.Říha a L.Rampouch 
 
P r o g r a m: 
 

1) návrh na změnu č. 4 rozpočtu r.2006 
2) stav hospodaření k 30.9.2006 
3) návrh rozpočtu na r.2007 
4) projednání návrhu investičních akcí na r.2007 
5) různé - informace OÚ 

    - informace z jednání rady obce 
    - připomínky, návrhy, náměty členů ZO  
 

Pro: 13    Proti: 0  Zdržel se: 0 
 
U s n e s e n í : program jednání byl schválen 
        

1) Členové současně s pozvánkou na jednání obdrželi i návrh na změnu č.4 rozpočtu 
r.2006.   

        
Pro: 13    Proti: 0  Zdržel se: 0 
 
U s n e s e n í : návrh na změnu č.4 rozpočtu r.2006 byl schválen 
 
       
 
       2)  Členové obdrželi také návrh rozpočtu na r.2007. Návrh byl vyvěšen na veřejné      
vývěsce, nebyly žádné připomínky. 
Příjem i výdej je vyrovnaný: 5582 tis.Kč 
 
Pro: 13    Proti: 0  Zdržel se: 0 
 
U s n e s e n í : návrh  rozpočtu na rok 2007 byl schválen     
 



 
 
      3) Návrh investic na rok 2007 
rada obce podala 3 návrhy      -     MK z návsi k rod.domu č.178 

- MK od křižovatky k návsi – rod.dům č.16 
- chodník od RD č.129 k RD č.108 

 
Špindler: proč se neopraví část silnice mezi hospodou a veterinou 
Michálek: teď do investic nedávat bude se dělat přeložka silnice 
Špindler: tento úsek se přeložky netýká 
Rampouch: nesouhlasí s tím, aby se teď tato část opravovala 
Antoš: právě probíhá řízení ke stavebnímu povolení, které zahrnuje i úpravu této MK,proto 
nedoporučuji investovat do této komunikace před stavbou celé přeložky 
Kladníček: vyzvat v Sosnováčku občany  k názorům na investice 
Jeřalová: zahrnout do investic sportovní zařízení pro malé děti 
Michálek: navrhl prohlídku po obci  a poté rozmyslet  investice na r.2007 a projednávat toto 
na příštím zastupitelstvu 
 
Pro: 13   Proti: 0  Zdržel se: 0 
 
 
U s n e s e n í : návrh investic na rok 2007 se bude projednávat na dalším zastupitelstvu tj. 
18.12.2006 
 
 
     4) Odměny ZO 
 
Starosta podal návrh , aby odměny neuvolněným členům ZO byly dle nařízení vlády 
č.37/2003 Sb.,v horní výši. Připomínky nebyly. 
 
Pro: 12   Proti: 1  Zdržel se: 0 
 
U s n e s n í : odměny neuvolněným členům ZO  budou dle nařízení vlády č.37/2003 Sb. 
v horní výši. 
 
 
     5) Starosta oznámil rozhodnutí rady o ustanovení komisí a jejich předsedů  a požádal je o   
nahlášení členů jednotlivých komisí a výborů. 
Stavební komise: Josef Gorčík, Ing.Jiří Vronský, Pavel Jedlička 

 
Sportovní komise: Michal Janovský, členy dodá do konce týdne 

 
Kulturní komise: Michaela Konečná, Ivana Kadlecová, Punčochářová Věra 

 
Finanční výbor: Vladimíra Jeřalová, Ing.Ivana Malá, Ing. Hana Vytisková 

 
Kontrolní výbor: Ing. Miloš Pátra, členy dodá  

 
Špindler: předseda stavební komise p.Gorčík – považuji za střet zájmů 
Kladníček: komise je poradní orgán , není to střet zájmů 



 
 
 

     6)Zimní údržba 
 
Byly předloženy 2  nabídky –   firma Compag N.Bor – 1.výjezd 5.160,-- 

- firma Marius Pedersen – 1.výjezd 3.200,--  
 

Výjezd obsahuje kompletní ošetření komunikací a chodníků. 
 

Kladníček:existuje platná smlouva na zimní údržbu, která by se musela vypovědět? 
Michálek: smlouva není , vždy se uzavírala pouze na zimní období 
Jeřalová: počkat na předložení smlouvy a teprve pak rozhodnout 
Kladníček:podal protinávrh , aby zastupitelstvo pověřilo radu obce k vybrání firmy  

 
Hlasováno o protinávrhu pana Kladníčka: 

 
Pro: 11   Proti:2  Zdržel se:0 

 
U s n e s e n í :zastupitelstvo pověřilo radu obce k výběru firmy na zimní údržbu 

 
Jeřalová: existuje také firma AVE 
Michálek: požádáme o nabídku 

 
 

     7) Starosta podal informaci o žádosti Pozemkového fondu k vyjádření obce 
k zamýšlenému bezúplatnému převodu pozemků mezi Lesnou a Ramší.Bylo potvrzeno, že dle 
územního plánu tyto pozemky jsou výhledově určeny k výstavbě k bydlení a že obec má 
zájem o jejich vydání. 

 
Pro: 13   Proti: 0  Zdržel se: 0 

 
U s n e s e n í : ZO souhlasí s bezúplatným převodem pozemků obci od Pozemkového fondu 

 
 

     8) Pan Antoš podal informaci o probíhajícím správním řízení na stavební povolení týkající 
se části stavby přeložky I/9,ve kterém jsou zahrnuty i některé MK.Připomínky je možno podat 
do 11.12.2006 – bude tak učiněno. Dále informoval o zamýšleném průzkumu pískoven, které 
se má uskutečnit v oblasti za Lesnou. 

 
Zastupitelstvo tyto informace vzalo na vědomí. 

 
 

     9) Starosta navrhl ZO prohlídku obce, aby zastupitelé měli lepší přehled o potřebách 
investic v obci. Tato prohlídka se uskuteční  v sobotu 2.12.2006 od 10.00 hod. 

 
 

     10) Starosta podal členům ZO informace z jednání RO. Usnesení je nedílnou součástí 
tohoto zápisu.  

 



 
 

Kladníček : dotaz kolik je zaměstnanců u OÚ? 
Michálek: 2 stálí a 5 na dohodu o pracovní činnosti 

 
 

     11) Starosta oznámil , že další zastupitelstvo bude 18.12.2006. 
 
 
 
 

Jednání bylo ukončeno 18.50 hod. 
 
 

Zapsala : J.Macková 
 
 
 
 
 
.........................................                                         Ověřovatelé zápisu:  
    Lubomír Michálek                             
        starosta obce                                                      Ing.Martin Říha......................................... 
 
                                                               Ladislav Rampouch.................................. 
                                                                     

 
 
 
 
 

V Sosnové dne 28.11.2006 
 
 

 
 
 

    
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

U S N E S E N Í č. 1/2006 
 

z jednání zastupitelstva obce konaného dne 27.11.2006 od 18.00 hod. na OÚ v Sosnové 
 
 
 
1/A ZO odsouhlasilo program jednání 
 
1/B ZO schválilo návrh na změnu č. 4 rozpočtu r.2006 
 
1/C ZO schválilo rozpočet na rok 2007  
 
1/D ZO rozhodlo,že investice na rok 2007 se budou projednávat na dalším ZO-18.12.06 
 
1/E ZO odsouhlasilo odměny neuvolněným členům ZO ,které budou dle nařízení vlády      
       č.37/2003Sb. v horní výši 
 
1/F ZO pověřilo RO k výběru firmy na zimní údržbu 
 
1/G ZO souhlasí s bezúplatným  převodem pozemků obci od Pozemkového fondu  
       p.p.284/3,269/3,274,275,276,278 v k.ú.Sosnová u Č.Lípy. 
 
 
 
 
 
 
 
 
…………………….                                                              ……………………    
   Jaromír Antoš                                                                        Lubomír Michálek 
místostarosta obce                                                                        starosta obce 
 
 
 
 
 
 
V Sosnové 28.11.2006       
 
 
     
   
 
 
 
 



 


